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Interpelacja w sprawie ustawienia na ulicach Lublina kurtyn wodnych 

W związku z rozpoczynającą się falą upałów, proszę o podjęcie działań związanych z 

ustawieniem na ulicach Lublina kurtyn wodnych, gwarantujących mieszkańcom miasta i osobom 

przyjezdnym, ochłodę w codziennej spiekocie. Zniesienie większości obostrzeń w przestrzeni 

publicznej (a także funkcjonowanie basenów i fontann) to znak, że decyzja ta może zostać podjęta, 

co z powodzeniem skądinąd wprowadzają inne ośrodki miejskie w Polsce. 

Jako jeden z inicjatorów tego rozwiązania przed laty, mogę potwierdzić, że pomysł ten 

cieszył się dużym zainteresowaniem i akceptacją społeczną, w związku z czym nie mam 

wątpliwości, że obecnie kurtyny wodne stanowić będą właściwe narzędzie w walce z upałami. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się sygnalizowaną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 
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